
Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 05.12.2024 (štvrtok),                 

v čase od 16.30 h do 18.00 h. 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Helena  Dadíková, podpredsedníčka, Ivica Čertíková,   

Mgr. Július Gális 

 

ospravedlnení: Ing. Natália Svítková, Ing. Ľuboš Jelačič 

 

zapisovateľka:  Mgr. Michaela Bevelagua, MsÚ Prievidza  

 

Iní prítomní:   obyvatelia sídliska Píly podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Vyjadrenie k žiadostiam 

3. Rôzne 

4. Záver  

 

K bodu 1: 

 

Podpredsedníčka VVO č. 2, Helena Dadíková, privítala prítomných a oboznámila 

ich s programom zasadnutia. 

 

K bodu 2: 

 

Helena Dadíková informovala členov VVO č. 2 v zmysle záverov z posledného 

stretnutia k evidencii a riešeniu podnetov obyvateľov a požiadaviek VVO o zaslaní 

prehľadu ciest a  chodníkov vo volebnom obvode č. 2, pre ktoré v tomto roku zabezpečuje 

Besto Prievidza projektové dokumentácie alebo technický podklad pre účely realizácie 

rekonštrukcií a opráv v nasledujúcom období - II. polrok 2025 až rok 2027 v závislosti od 

výšky schválených finančných prostriedkov v programovom rozpočte mesta.  

Oprava MK zadná ulica - 1 235   

Oprava MK súbežná ulica - od Ul. P. Benického po J. Kráľa  - 1 536  

  

Chodníky   
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Oprava časti chodníka Ul. M.R. Štefánika, pri BD č. 131 smerom k Ul. P. Benického - 446 

   

Oprava chodníka Ul. A. Stodolu - 323   

Oprava chodníka Duklianska ulica - pravá strana od Bojnickej cesty - 1 076   

 

Rekonštrukcie ciest a chodníkov   

miestne komunikácie;   

MK Ul. A. Sládkoviča - 3635   

chodníky   

chodník Ul. Š. Baniča - 70  

  

Okrem toho v rámci akcie „Cyklotrasa v meste Prievidza" sú riešené nasledujúce vetvy v 

rozsahu rekonštrukcie alebo opráv časti chodníkov  a ciest pre účely vytvorenia spoločnej 

cestičky pre chodcov a cyklistov: 

 

* vetva Gorazdovo nábrežie - Sadová ulica (VVO č. 2) 

* vetva od Ul. J. Murgaša po Gorazdovo nábrežie (VVO č. 2). 

 

K bodu 3: 

 

1. Miroslav B.,  obyvateľ domu so súpisným č. 182, Malookružná ulica, Prievidza: 

- opätovne žiada o dopravné značenie: označenie chodníka výhradne pre peších, 

alebo zákazová značka pre cyklistov na chodníku vedľa rieky od mosta smerom ku 

Kalerábu, nakoľko prechádzajúci cyklisti jazdia na tomto úseku po chodníku pre 

peších a ohrozujú chodcov. Je informovaný, že chodník je zákonom definovaný ako 

komunikácia alebo časť cesty určená pre chodcov  

- opätovne žiada o riešenie parkovania motorových vozidiel, o odstránenie dlhodobo 

odstavených motorových vozidiel na Priamej ul. smerom na Ul. A. Rudnaya, 

nakoľko tento úsek cesty je neprehľadný, motorové vozidlá tam podľa jeho 

vyjadrenia stoja protiprávne, čo konzultoval s dopravným inšpektorátom. Dopravné 

značenie obmedzujúce, alebo zakazujúce státie tam nie je. Požaduje, aby tento 

problém riešilo mesto. 

- opätovne žiada o osadenie mechanickej zábrany na chodník na konci Sadovej 

ulice, pri autoškole Humaj, ktorý je vybudovaný smerom na letisko, nakoľko si po 

tomto chodníku skracujú cestu osobné motorové vozidlá taxislužby. Táto 

komunikácia je vybudovaná zo zámkovej dlažby a nie je určená pre prejazd 

motorových vozidiel. Poslankyňa Ivica Čertíková ho informovala, že bolo 

uskutočnené výjazdové stretnutie poslancov VVO 2 a plánuje sa posunutie 

existujúceho stĺpika tak, aby sa zabránilo prejazdu motorových vozidiel. Termín na 

vykonanie plánovanej zmeny ešte nie je určený. 
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2. Ing. K. žiada o riešenie situácie domu so súpisným č. II 124 na Nám. J.C. Hronského - 

opätovná žiadosť od obyvateľa o riešenie situácie s vytápaním pivničných priestorov, 

situácia trvá už dlhé obdobie a nie je riešená v prospech obyvateľov, VVO 2 žiada 

o odborné stanovisko k znaleckému posudku a promptné riešenie zo strany 

zainteresovaných zamestnancov mesta Prievidza.  

 

V rámci rôzneho sa členovia VVO č. 2 zaoberali ďalšími podnetmi: 

- osadenie smetných košov pri bufete Leontýnka na Ul. S. Chalupku v blízkosti ZŠ na 

Ul. S. Chalupku.   

- umiestnenie stojanov na bicykle pri ZŠ na Ul. S. Chalupku. 

 

VVO 2 žiada stanovisko MsÚ k tejto požiadavke (osadenie smetných košov a stojany 

na bicykle), akým spôsobom je možné ju riešiť. 

 

K bodu 4: 

 

H. Dadíková, podpredsedníčka VVO 2, poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 

výboru  ukončila. 

 

 

Prievidza  05.12.2024 

Zapísala: Mgr. M. Bevelagua, zapisovateľka VVO 2 

 

 

         Helena Dadíková 

              podpredsedníčka VVO 2 


